



Director

Mark Farren is a multilingual demographer originally from Saint John, New Brunswick. He completed undergraduate studies at Saint Thomas University (Fredericton), and graduate studies at the University of Montreal and the University of Stockholm. He has worked as a researcher at the United Nations Economic Commission for Latin America, the Australian National University, University of Montreal, International Development Research Centre and the Institute for Research on Public Policy.

He has worked as a consultant in demographics of international health with a variety of public and private partners, and has made professional and personal visits to more than 40 countries in Latin America, Africa and Asia. He has also served as a volunteer advocate for education quality and accountability in both francophone and anglophone Ontario communities. He has been a Dialogue Canada board member since 2003.

Mark Farren, démographe de profession et originaire de Saint John au Nouveau-Brunswick, se distingue par son multilinguisme. Il a complété ses études de premier cycle à l'Université Saint-Thomas (Fredericton), et mené à bien des études avancées à l'Université de Montréal puis à l'Université de Stockholm. Il a travaillé comme chercheur à la Commission économique des Nations Unies pour l'Amérique latine, à l'Australian National University, à l'Université de Montréal, au Centre de recherches pour le développement international et à l'Institut de recherche en politiques publiques. Il a travaillé comme consultant dans le domaine de la démographie de la santé internationale, et ce, en collaboration avec une variété de partenaires publics et privés, et a effectué des visites professionnelles et personnelles dans plus de 40 pays en Amérique latine, en Afrique et en Asie. Il a également servi en tant que défenseur des bénévoles pour la qualité de l'éducation des communautés francophones et anglophones de l'Ontario. Il est membre du conseil d'administration de Dialogue Canada depuis 2003.